
Република  Српска  мора
сарађивати  са  Хашким
трибуналом
Високи представник Педи Ешдаун је данас дао сљедећу изјаву:

«Током  свих  покушаја  краткорочног  маневрисања  и  политичких
игара које смо видјели у протеклих неколико дана заборавља се
на једину ствар која је у свему овоме битна.

Дијели нас још свега неколико дана од године у којој ће се
обиљежити десета годишњица од потписивања Дејтонског споразума
и десет година од масакра у Сребреници. А ипак особа која је
имала главну улогу у осмишљавању убиства 8,000 мушкараца и
дјечака још увијек ужива заштиту Београда и уточиште које му
пружају неки у Бањалуци.  

Док се та ситуација не промијени, ништа се неће промијенити.

Како се десета годишњица потписивања Дејтонског споразума све
више приближава, органи власти Републике Српске нису ухапсили
нити једну особу коју је Хашки трибунал оптужио за најгоре
злочине против човјечности у новијој историји.

Док се то не уради, ништа се не може урадити.

Без тога нема будућности, нема стабилног мира, нема пута ка
Европи, нема пута ка НАТО Савезу, нема потпуне имплементације
Дејтона и нема могућности да прошлост оставимо иза нас.

То ни на који начин неће промијенити нити оставке, ма колико
их било, ни политичко маневрисање.

Узрок настале ситуације није овај недавни пакет мјера. Узрок
је неуспјех Републике Српске да током протеклих девет година
испоштује Дејтонски споразум и своје међународне обавезе. 
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Ово је задатак који они морају да спроведу, Београд би у томе
требало да им помаже, а не, као што је то сада случај, отежава
њихове напоре.

Опет губимо вријеме. До априла и наредних одлука Европске
уније и НАТО-а остало нам је још само 16 седмица.»


